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Matematisk fagutvalg
9. april 2016

Godkjenninger og valg av referent
• Valg av referent: Sekretær.

• Godkjennning av innkalling: Godkjent. Henrik, Hanne, Kristine J. og Magnus hadde meldt fravær.

• Godkjenning av dagsorden: Godkjent.

Saksliste
1. PopMat

Nikolai holder gjerne PopMat, og er veldig fleksibel. Han foreslår en dag i mai, og vil snakke om fraktaler.
Matematisk fagutvalg foreslår en onsdag eller torsdag i ukene som begynner med 2. og 9. mai. Luca skal
avtale en nærmere dato.

2. Prosjektkomité
Arne T. representerer fagutvalget der. (Se ellers siste punkt under sak 8.)

3. RealKarriere
Fagutvalget bør ha en representant på RealKarriere-møtene. Kristine H. har deltatt inntil videre, og fortsetter
som midlertidlig representant til høsten, der en permanent representant skal bestemmes på høstallmøtet. Her
forlater Kristine H. møtet.

4. MFU-middag
Semesterets MFU-middag skal foregå torsdag 28. april klokken 18. Et forlag til spisested er Restaurant Teatro.
Det br i hvert fall være et sted med bedre vegetartilbud enn før.

5. MFU-kopp
11-12 fra fagutvalget er i hvert fall interessert i en MFU-kopp. Designforslag er på baksiden av dagsordenen.
Hvis Når de blir bestilt, blir det en egenandel på ca. 100 kroner.

5,5. Mattefrokost
Det blir mattefrokost 26.april. Vi bør reklamere litt tidligere, og Kristine skal lage plakat, og Arne T. et
facebook-event. Vi reserverer det vanlige rommet fra 9:00 til 10:30.

6. Gobi samarbeid mulighet1

Vi gjør ingenting utover å bemerke at Gobi kunne trenge et kurs i rettskriving.

7. Pia Lindstrøm
Vi kan for eksempel arrangere en bedriftspresentasjon med Accenture. Sissel tar etterhvert ansvar.

8. Møter siden sist
1Sic.



(a) Anaysekomité: Tale har representert fagutvalget. Reell analyse ser ut til å bli delt i to varianter, en for
lektorstudenter og en for andre. Lineær analyse skal bli et vårfag. Det opprettes to nye kurs, et i numerisk
analyse (på bachelornivå) og et i dynamiske systemer. Til gjengjeld fjernes MAT2360. Forholdet mellom
reell analyse og MAT1140 må avklares.

(b) Instituttstyremøte: Paul og Siver har deltatt på et, Luca på et annet. Det utlyses en ny instituttleder.
For den nye førsteamanuensisstillingen i statistikk, ble komiteens innstilling godkjent.

(c) Undervisningsutvalget: Arne T. og Søren har deltatt. Det blir en stor omlegging av mekanikkursene, og
fagutvalgets mening til omleggingen etterspørres. Fagutvalget er positivt innstilt til omleggingen. Det
blir et nytt Big Datakurs i statistikk (STK2100), som delvis skal overta for STK2120.
Her kommer Paul med en opplysende anekdote: De nye bachelorprogrammene skal ha nye nettsider, og
der vil det under Studieliv"være en lenke til Matematisk fagutvalg.

(d) Møte med Knut Mørken: Sissel, Lars Andreas og Rafael har deltatt. Prosjektemnet ble diskutert. IFI
setter ned en komité som skal se på innholdet i INF2100. Rafael foreslo at emnet burde ha større
programmeringsprosjekter, og kunne gjerne delvis dekke INF2220. Ellers burde fagutvalget ha en
representant i semesterkomiteene. Paul skal maile Tom Lindstrøm om dette.

(e) Prosjektkomitémøte: Arne T. representerte fagutvalget. De fleste virket positive til MAT2000. Om det
ikke skal bli obligatorisk, bør det i hvert fall være sterkt anbefalt. Komiteen støtter i utgangspunktet
ikke prosjektoppgaver i andre kurs, men er positive til muntlige obliger i 2000-emner. Ellers burde det
kanskje være prosjektemner i andre ting enn ren matematikk og mekanikk.

9. Neste fagutvalgsmøte
blir 21. april.

Eventuelt
• mfu-info@math.uio.no: Denne epostlisten skal tas i bruk til mattefrokost.

• Fagutvalget har fått nytt forsidebilde på facebooksiden vår. Alle medlemmer med facebookprofil har plikt til
å reagere.


